
R O M Â N I A
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
    CONSILIUL JUDEŢEAN

PROCES–VERBAL
încheiat astăzi 19.06.2014, ora 12,00 în cadrul şedinţei ordinare a

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN

          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:  

Doamnelor şi domnilor,  
Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 28 de consilieri judeţeni.   
Lipsesc motivat doamna consilier Turnea Iustina şi domnul consilier Stănescu 

Ştefan.
Se supune la vot motivarea doamnei consilier Turnea Iustina şi a domnului 

consilier Stănescu Ştefan. Se aprobă în unanimitate.
Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.171/11.06.2014, comunicată domnilor 

consilieri în scris prin adresa nr.IV/7670/11.06.2014, potrivit art.94 alin.1 din Legea 
nr.215/2001 a administraţiei publice locale, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, invitaţilor prin adresa nr.I/7671/11.06.2014 şi s-a adus la cunoştinţa locuitorilor 
prin publicare în Cotidianul „Jurnal de Caraş-Severin” din data 12.06.2014.

Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului.
Participă ca invitaţi: reprezentanţi ai instituţiilor subordonate Consiliului Judeţean 

Caraş-Severin, precum şi reprezentanţi ai aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean 
Caraş-Severin. 

Din partea mass-mediei participă reprezentanţi ai: Cotidianului “Jurnal de Caraş-
Severin”, „BANAT TV”, „Radio Reşiţa”, Publicaţia „Argument”, TVR Timişoara, 
AGERPRES. 

Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă.
Ordinea de zi este următoarea:
1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Judeţului Caraş-

Severin, pe anul 2014.
2.Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 

Judeţean Caraş-Severin nr.14/27.01.2014 privind aprobarea bugetelor de venituri şi 
cheltuieli ale instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean  
Caraş-Severin sau finanţate de către acesta, pe anul 2014 modificată şi completată. 

3.Proiect de hotărâre de modificare şi completare a  Hotărârii Consiliului Judeţean 
Caraş-Severin nr.26/27.02.2014 privind utilizarea excedentului bugetului local al 
Judeţului Caraş-Severin, rezultat la încheierea exerciţiului bugetar 2013, pentru finanţarea 



cheltuielilor secţiunii de dezvoltare, pe anul 2014.
4.Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor şi taxelor speciale pentru activităţi şi/

sau servicii prestate de către direcţiile din aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean 
Caraş-Severin şi direcţiile (serviciile) de sub autoritatea Consiliului Judeţean Caraş-
Severin, pentru anul 2015.  

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare şi 
Funcţionare al aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin.  

6.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-
Severin nr.90/2011 privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale Direcţiei 
Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin, cu modificările şi 
completările ulterioare.  

7.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-
Severin nr.154/31.05.2011 pentru înfiinţarea şi organizarea Căminului pentru Persoane 
Vârstnice „Sfinţii Constantin şi Elena” cu modificările şi completările ulterioare. 

8.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-
Severin nr.125/2013 privind aprobarea  organigramei şi a statului de funcţii ale Şcolii 
Populare  de Arte şi Meserii „Ion Românu”, cu modificările şi completările ulterioare. 

9.Proiect de  hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-
Severin nr.43/2014 privind aprobarea  organigramei şi a statului de funcţii ale Bibliotecii 
Judeţene” Paul Iorgovici” Caraş-Severin.

10.Proiect de hotărâre privind aprobarea Strategiei  Judeţene Antidrog la 
nivelul Judeţului Caraş-Severin pe perioada 2014-2020 şi a Planului de acţiune pentru 
implementarea acesteia.  

11.Proiect de hotărâre privind aprobarea unui Acord de parteneriat  încheiat intre 
judeţul Caraş-Severin, prin Consiliul Judeţean Caraş-Severin  cu  oraşul Băile Herculane  
prin Consiliul Local Băile Herculane şi Asociaţia de turism Băile Herculane în vederea 
promovării şi derulării în comun a unor evenimente cultural-sportive.  

12.Proiect de hotărâre privind participarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin în 
calitate de partener la co-finanţarea şi implementarea proiectului  “Centrul de educaţie şi 
îngrijire Sfântul Vasile cel Mare” , realizat în cadrul Programului Operaţional Sectorial 
Dezvoltarea Resurselor Umane- POS DRU 2007-2013, axa prioritară 1, “Educaţia şi 
formarea profesională în sprijinul creşterii economice şi dezvoltarea societăţii bazate pe 
cunoaştere,domeniul de intervenţie 1.1 “Acces la educaţie şi formare profesională iniţială 
de calitate”.

13.Proiect de hotărâre privind actualizarea Monografiei economico-militară a 
judeţului Caraş-Severin-ediţia 2012.   

14.Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei  structurii organizatorice  în 
vederea instituţionalizării procesului  „Plan Local de Acţiune  pentru Mediu”( PLAM) al 
Judeţului Caraş-Severin,  pentru perioada 2014-2018.   

15.Proiect de hotărâre privind atribuirea  şi eliberarea unor licenţe de traseu pentru 
servicii de transport public judeţean de persoane prin curse regulate speciale în judeţul 
Caraş-Severin.  



16.Proiect de hotărâre de modificare a Hotărârii Consiliului Judeţean nr.49/
28.02.2011 privind reorganizarea Comisiei de Evaluare a Persoanelor Adulte cu Handicap 
Caraş-Severin şi aprobarea Regulamentului de Organizare şi Funcţionare, cu modificările 
ulterioare.  
 17.Informare cu privire la activitatea desfăşurată de SC Ecologica  Oraviţa SRL, pe 
anul 2013.

18.Raport de activitate pentru anul 2013 al SC ECOLOGICA BĂILE 
HERCULANE SRL.

19.Raport anual privind activitatea SC EOLIANA CARAŞ SRL  pe anul 2013.
20.Informare privind participarea Directorului executiv al Direcţiei de Evidenţă a 

Persoanelor, în cadrul delegaţiei României la lucrările celui de-al 14-lea Congres al 
Asociaţiei Europene a Lucrătorilor de Stare Civilă, desfăşurat la Noordwijkerhout-
Olanda, în perioada 15-16 mai 2014.

21.Informare privind nivelul de asigurare a securităţii şi siguranţei civice a 
comunităţii în trimestrul I-2014.

22.Intrebări. Interpelări.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: „La mulţi ani”, domnule Ştefănescu!
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Mulţumesc frumos, domnule preşedinte.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Cred că ar trebui să facem un gest normal 

pentru… (Aplauze).
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Vă mulţumesc frumos! Cred că v-aţi referit, 

la acum o săptămână, când am câştigat procesul cu ANI. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da. Felicitări şi pentru asta!
Vă propun să completăm ordinea de zi cu 4 proiecte de hotărâre, astfel: 
1.Proiect de hotărâre privind mandatarea expresă a domnului Darian Ciobanu 

reprezentantul Consiliului Judeţean Caraş-Severin în Adunarea Generală a Asociaţilor 
Clubului Sportiv Caraş-Severin în vederea asigurării îndeplinirii procedurilor legale 
privind dizolvarea şi/sau lichidarea asociaţiei;

 2.Proiect de hotărâre privind aprobarea Contractului de Asociere în Participaţie 
intervenit între Judeţul Caraş-Severin, prin Consiliul Judeţean Caraş-Severin cu SC 
Nordica Turism SRL, având ca obiect dezvoltarea activităţii de turism în zona Muntele 
Mic;

3.Proiect de hotărâre privind participarea Judeţului Caraş-Severin la „Programul de 
stimulare a înnoirii Parcului auto naţional” pentru anul 2014;

4.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean nr.120/
2013 privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale Direcţiei de Administrare 
a Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-Severin, cu modificările şi completările 
ulterioare.

Dacă sunteţi de acord să introducem pe ordinea de zi, aceste 4 puncte. Cine 
este „pentru”?



Domnul consilier Spânu Ion: Numai un moment, domnul preşedinte. La aceste 
proiecte de hotărâre aş vrea să fac un mic comentariu. Să vă propun să amânăm „Proiectul 
de hotărâre privind aprobarea Contractului de Asociere în Participaţie intervenit între 
Judeţul Caraş-Severin, prin Consiliul Judeţean Caraş-Severin cu SC Nordica Turism”, 
din următoarele motive. În primul rând, observ că adresa nr.226 a fost făcută acum două 
zile, a SC Dunca Imobiliare SRL. Ni s-a băgat în procedură de urgenţă şi n-am reuşit să 
citesc nici contractul, nici expunerea de motive. Nu ştim despre ce este vorba. Propunerea 
noastră este să o amânăm pentru şedinţa următoare. N-a trecut prin comisii. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: În regulă. Cine este „pentru”? Număraţi! 
Domnul consilier Spânu Ion: Pentru?
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Pentru introducerea acestor 4 proiecte pe 

ordinea de zi. Cine este „pentru”?
Domnul consilier Spânu Ion: A...Nu!
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da. Eu supun la vot introducerea pe 

ordinea de zi! Am înţeles punctul dumitale de vedere. Se înregistrează 19 voturi „pentru” 
(domnul preşedinte Sorin Frunzăverde, domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie, 
domnul vicepreşedinte Iova Ilie, domnul consilier Amariei Ion, domnul consilier Armaş-
Cioflec Matei-Olimpiu-Vinicius, domnul consilier Başag Viorel, domnul consilier 
Berbentia Dănilă, doamna consilier Bittermann Olga Persida, domnul consilier Bocşan 
Florentin, domnul consilier Brebu Iosif Dănilă, domnul consilier Ciobanu Mircea Paul, 
doamna consilier Ciurel Lenuţa, domnul consilier Cojocariu Ioan, domnul consilier 
Madina Constantin Sorin, domnul consilier Marinescu Aurel, domnul consilier Miclea 
Aurel, domnul consilier Novăcescu Toni, domnul consilier Smultea Traian şi domnul 
consilier Surdu Daniel George), o abţinere (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian) 
şi 9 voturi împotrivă (domnul consilier Ştefănescu Nicolae, domnul consilier Spânu 
Ion, domnul consilier Grindeanu Nicolae, domnul consilier Gubandru Nicolae, domnul 
consilier Roşeţi Gheorghe, domnul consilier Nedelcea Constantin Flavius, domnul 
consilier Ţundrea Ioan, domnul consilier Guţu Mihai şi domnul consilier Bona Mihai). 
Cu 19 voturi „pentru”, o abţinere şi 9 voturi împotrivă,  au fost introduse pe ordinea de zi, 
aceste proiecte. 

Bun. Începem şedinţa ordinară din iunie 2014, a Consiliului Judeţean. Procesul-
verbal al şedinţei din 13 mai!

Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Da. Aveţi procesul-verbal în mapă, 
dacă aveţi amendamente? Dacă nu sunt, cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Mulţumesc.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă 
în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:
1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Judeţului Caraş-

Severin, pe anul 2014.



Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Primim 5 miliarde de la Guvern, mă rog,  
de la Ministerul Dezvoltării, în fapt, pentru coparticiparea noastră pe programe europene. 
Deci, rectificăm bugetul propriu cu 5 miliarde de lei în plus. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se 
aprobă cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu 
Mihai şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se 
aprobă cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu 
Mihai şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se 
aprobă cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu 
Mihai şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se 
aprobă cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu 
Mihai şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Se aprobă hotărârea şi se înregistrează 3 abţineri domnul consilier Dumitrescu Romeo 
Traian, domnul consilier Guţu Mihai şi domnul consilier Bona Mihai).

Domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian: Sunt 3 abţineri pozitive.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: 3 abţineri pozitive! Notaţi ca atare. Deci 

cu 3 abţineri pozitive, se votează că primim 5 miliarde de lei. 
*

Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume:
2.Proiect de hotărâre pentru modificarea si completarea Hotărârii Consiliului 

Judeţean Caraş-Severin nr.14/27.01.2014 privind aprobarea bugetelor de venituri şi 
cheltuieli ale instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean  
Caraş-Severin sau finanţate de către acesta, pe anul 2014 modificată şi completată. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Pe cale de consecinţă, vis-a-vis de punctul 
1. Dacă aici aveţi observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).



Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se 
aprobă cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu 
Mihai şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se 
aprobă cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu 
Mihai şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Se adoptă hotărârea şi se înregistrează 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo 
Traian, domnul consilier Guţu Mihai şi domnul consilier Bona Mihai). Cu 3 abţineri, tot 
pozitive, se adoptă hotărârea!

*
Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume:

3.Proiect de hotărâre de modificare şi completare a  Hotărârii Consiliului Judeţean 
Caraş-Severin nr.26/27.02.2014 privind utilizarea excedentului bugetului local al 
Judeţului Caraş-Severin, rezultat la încheierea exerciţiului bugetar 2013, pentru finanţarea 
cheltuielilor secţiunii de dezvoltare, pe anul 2014.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă sunt observaţii? Nu sunt. 
Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 

cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se 
aprobă cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu 
Mihai şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se 
aprobă cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu 
Mihai şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Se adoptă hotărârea şi se înregistrează 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo 
Traian, domnul consilier Guţu Mihai şi domnul consilier Bona Mihai). Cu 3 „abţineri”, 
hotărârea a fost votată de Consiliul Judeţean. 

*
Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume:



4.Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor şi taxelor speciale pentru activităţi şi/
sau servicii prestate de către direcţiile din aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean 
Caraş-Severin şi direcţiile (serviciile) de sub autoritatea Consiliului Judeţean Caraş-
Severin, pentru anul 2015.  

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Este o hotărâre care o facem anual sau mă 
rog, o supunem votului consiliului, anual. Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Se adoptă hotărârea şi se înregistrează 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo 
Traian, domnul consilier Guţu Mihai şi domnul consilier Bona Mihai). Cu 3 abţineri a fost 
votată şi hotărârea aceasta.  

*
Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume:
5.Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare şi 

Funcţionare al aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin.  
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă aici aveţi observaţii? Nu sunt. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 

cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).



Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Se adoptă hotărârea şi se înregistrează 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo 
Traian, domnul consilier Guţu Mihai şi domnul consilier Bona Mihai).

*
Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume:
6.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.90/2011 privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale Direcţiei 
Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin, cu modificările şi 
completările ulterioare.  

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Upgradăm 9 poziţii. Da?
Doamna invitat Ana Vasile: Promovează 7 persoane şi două posturi le transformăm 

pentru că s-au vacantat. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da, ca atare. Dacă aici aveţi observaţii? 

Nu sunt.
Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.VII al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume:
7.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.154/31.05.2011 pentru înfiinţarea şi organizarea Căminului pentru Persoane 
Vârstnice „Sfinţii Constantin şi Elena” cu modificările şi completările ulterioare.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:  Nu necesită vot secret? Nu. 



Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume:
8.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.125/2013 privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii ale Şcolii 
Populare de Arte şi Meserii „Ion Românu”, cu modificările şi completările ulterioare. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Upgradăm 7 poziţii? Doamna director? 
Sau câte? Două. Mie, mi-au spus 7! În regulă. Observaţii? Nu sunt

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 9 al ordinii de zi şi anume:
9.Proiect de  hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.43/2014 privind aprobarea  organigramei şi a statului de funcţii ale Bibliotecii 
Judeţene” Paul Iorgovici” Caraş-Severin.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt. 



Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 10 al ordinii de zi şi anume:
10.Proiect de hotărâre privind aprobarea Strategiei Judeţene Antidrog la nivelul 

Judeţului Caraş-Severin pe perioada 2014-2020 şi a Planului de acţiune pentru 
implementarea acesteia.  

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E o strategie pe care o aprobăm, iarăşi, 
anual. E cineva de la Poliţie, aici?

Domnul invitat Sorin Andriţoi: Sunt coordonatorul Centrului de Prevenire, 
Evaluare şi Consiliere Antidrog Caraş-Severin, inspector principal de poliţie Sorin 
Andriţoi. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bine. Mulţumesc. Dacă aveţi observaţii? 
Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 11 al ordinii de zi şi anume:
11.Proiect de hotărâre privind aprobarea unui Acord de parteneriat  încheiat intre 

judeţul Caraş-Severin, prin Consiliul Judeţean Caraş-Severin  cu  oraşul Băile Herculane  
prin Consiliul Local Băile Herculane şi Asociaţia de turism Băile Herculane în vederea 
promovării şi derulării în comun a unor evenimente cultural-sportive.  

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Adică, campionatul mondial de căţărat 
sau de căţărare! Dacă aveţi observaţii aici şi după aceea, am să revin pe tema asta. E 



vorba de firma Petzl care organizează această competiţie în perioada 09-13.09.2014, la 
Băile Herculane şi care ne-a cerut sprijinul. O să detaliez vis-a-vis de tot felul de afirmaţii 
făcute, pe care, mă rog, le respingem. Dacă sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Se adoptă hotărârea şi se înregistrează 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo 
Traian, domnul consilier Guţu Mihai şi domnul consilier Bona Mihai).

Este o istorie întreagă cu aceste drumuri din Caraş-Severin. Ele au fost 
preluate de Ministerul Dezvoltării, pentru a fi reabilitate din fondurile Ministerului 
Dezvoltării. Deci ele n-au mai fost în administrarea şi proprietatea Consiliului Judeţean. 
Evident, Planul Naţional de Dezvoltare a Infrastructurii, PNDI-ul acela, nu a reuşit 
niciunde. Şi acolo unde au fost anumite lucrări acordate prin licitaţie, firmele respective 
au dat faliment, în proporţie de 80% din alocările respective. Primarul Băilor Herculane a 
venit la noi şi ne-a spus că doamna îi dă bani să facă drumul acesta. Nu i-a dat bani să 
facă drumul acesta, noi punând la dispoziţie proiectul ş.a.m.d. În prezent, un domn tot la 
ministerul respectiv, le dă altor primari, inclusiv şi primarului de la Herculane, bani să 
facă drumul acesta. A venit la mine primarul de la Târnova. L-a găsit pe domnul 
Ghiorghioni, primarul de la Rusca Montană. Inclusiv primarul din Herculane ne spune că 
primeşte bani, cu o singură condiţie, drumurile să nu fie ale Consiliului Judeţean, să fie 
ale primăriilor respective. Penibil şi stupid, după părerea mea! Dar le dăm aceste drumuri, 
nu e nici o problemă şi primarului de la Băile Herculane, dacă vrea şi primarului de la 
Rusca şi primarului de la Târnova, printr-o hotărâre a consiliului local, în baza unei 
solicitări printr-o hotărâre de consiliu, a respectivelor primării. Sigur, banii respectivi sunt 
ai respectivului ministru. Până atunci, însă, din luna iulie vom începe să inaugurăm 
construcţiile uzinelor de apă şi staţiilor de epurare din cele 7 localităţi urbane ale 
judeţului, ţinând cont că la Băile Herculane, această porţiune de drum de la gară şi până 
unde se ramifică drumul spre varianta de centură, care este a Drumurilor Naţionale, este a 
Consiliului Judeţean. Neavând încredere în tot felul de afirmaţii care spun că va primi 



bani de la doamna, de la domnul şi aşa mai departe, vom repara acest drum. Avem bază 
legală. După care, dacă aceşti domni primari fac dovada că prin hotărâre de Guvern 
primesc fonduri pentru aceste drumuri pe care le revendică, noi, Consiliul Judeţean, le 
vom acorda administrarea acestor drumuri, fără nici un fel de problemă. E vorba de cele 3 
primării pe care le-am amintit şi e vorba de orice altă primărie care primeşte asemenea 
finanţare. Dar, nu suntem într-o situaţie fericită cu drumurile judeţene, cu o parte dintre 
ele, pentru că, cu o mare parte nu stăm rău, „chiar şi drumul pe care circulau la 
bacalaureat elevii şi care pierdeau bacalaureatul, datorită stării proaste a drumului”. Noi 
nu am avut oportunitatea şi posibilitatea legală de a interveni pe aceste drumuri, 2 ani şi 
jumătate. Aceste drumuri au fost ale Guvernului României, Ministerul Dezvoltării. Repet, 
însă, suntem dispuşi să acordăm administrarea acestor drumuri primăriilor respective, în 
momentul în care fac dovada că au finanţarea statuată printr-o hotărâre de Guvern, de la 
executivul României. Mai mult, până atunci însă, pentru că vine acest campionat mondial 
de căţărare, care este o extraordinară ocazie de a promova Băile Herculane, unde vreau să 
vă spun că în condiţiile unei privatizări făcută în 2001, mai mult sau mai puţin fericită, 
există hoteluri de 4 stele, de 3 stele şi capacităţi de cazare importante. Noi vom interveni 
însă pe acest drum, ca să-l reparăm şi pe 9 septembrie să fim cu adevărat parteneri la 
această acţiune deosebită, pe care o face această companie. 

Domnul invitat Darian Ciobanu: Petzl. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Petzl, îmi spune Darian. Dacă aveţi 

observaţii? N-aţi avut, oricum!
*

Se trece la discutarea punctului 13 al ordinii de zi şi anume:
13.Proiect de hotărâre privind actualizarea Monografiei economico-militară a 

judeţului Caraş-Severin-ediţia 2012.   
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Este iarăşi o hotărâre pe care o facem în 

fiecare an sau mă rog, o votăm în fiecare an. Observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.
*

Se trece la discutarea punctului 14 al ordinii de zi şi anume:
14.Proiect de hotărâre privind aprobarea componenţei structurii organizatorice în 

vederea instituţionalizării procesului „Plan Local de Acţiune pentru Mediu”( PLAM) al 
Judeţului Caraş-Severin,  pentru perioada 2014-2018.   

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: De la mediu e cineva? Aflu din această 
hotărâre, ca sunt subordonatul doamnei Sorescu. Dacă avem observaţii? Prefectura ne 
onorează cu absenţa. Nu? Da. 



Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Se adoptă hotărârea şi se înregistrează 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo 
Traian, domnul consilier Guţu Mihai şi domnul consilier Bona Mihai).

 „Trei doamne şi toţi trei!” Este o mare poezie a literaturii române, scrisă de Coşbuc 
şi care are la bază un fapt real. N-are nici o legătură cu dumneavoastră. În consiliu de 
coroană, din august sau septembrie 1916, Ferdinand era deja rege şi Ionel Brătianu era 
prim ministru. Cei care se opun intrării României în război de partea Antantei, sunt 
P.P.Carp, fost prim ministru al României, un lider al partidului conservator şi Alexandru 
Marghiloman, atunci liderul partidului conservator, en titre, să o luăm aşa. P.P. Carp îi 
spune lui Ferdinand: „Sire, m-am opus intrării României, de partea Antantei.” El evocă 
acel tratat secret din 1883, semnat de Carol al II-lea, cu puterile centrale, cu Austro-
Ungaria şi cu Germania. ”Mă opun intrării României  în război de partea Antantei, dar 
fii mei vor sluji ţara.” Avea 3 băieţi. Toţi 3 mor pe frontul moldovenesc, la Mărăşti, 
Mărăşeşti şi Oituz. Coşbuc se simte îndreptăţit, motivat să scrie „Trei doamne şi toţi 
trei”. O Românie, pe care n-am învăţat-o decât foarte târziu, cel puţin eu! Poate că 
dumneavoastră, mai devreme.

Domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian: Domnule preşedinte, am vrea „să 
facem pe cei 3 muşchetari, ca să aducem eghileţii reginei”.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Cei 3 muşchetari au fost 4! 
Domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian: Mă rog, noi suntem 3! 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Eu respectul votul colegilor noştri. Sigur 

că au anumite motivaţii, dar fiind vorba de 3, mi-a venit această pledoarie. Sau dacă vreţi, 
am încercat să vă ofer acest moment, pentru că trebuie să recunosc că nici eu nu am ştiut 
chintesenţa, originea scrierii lui George Coşbuc. P.P. Carp fiind unul din oamenii mari 
politici ai României. Partidul conservator dispare, asumându-şi de comun acord cu Ionel 
Brătianu, sarcina de a fi ei varianta în care primul război mondial, marele război, cum se 
numea la vremea respectivă, e câştigat de Austro-Ungaria şi de Germania. Cum se părea 
la un moment dat, după ce Hindenburg şi Ludendorff înving 3 milioane şi jumătate de ruşi 
la Lacurile Mazuriene, armata lui Samsonov. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Coşbuc nu mai prinde unirea, în 18, moare.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Sau nu! L-a prins pe Samsonov. Vedeţi? 

Nuanţele acestea caransebeşene sunt zdrobitoare. Oraş mic, valori multe!
*



Se trece la discutarea punctului 15 al ordinii de zi şi anume:
15.Proiect de hotărâre privind atribuirea şi eliberarea unor licenţe de traseu pentru 

servicii de transport public judeţean de persoane prin curse regulate speciale în judeţul 
Caraş-Severin.  

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Domnul Bîtea, „recită” cele 7 trasee cu 
două modificări. 

Domnul invitat Bîtea Cristian: Sunt 7 trasee de transport de angajaţi la locul de 
muncă şi 1 de transport elevi. Traseele sunt: Reşiţa - Caransebeş; Sacu - Caransebeş; 
Oţelu Roşu - Caransebeş; Grădinari - Moldova Nouă; Ciclova Montană - Moldova Nouă; 
Caransebeş- Buchin; Vîrciorova - Buchin şi Ticvaniu Mic - Oraviţa. Faţă de anexa pe care 
o aveţi prezentată în mapă, am două amendamente.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Două modificări, nu amendamente.
Domnul invitat Bîtea Cristian: Două modificări, la punctele 4 şi 5, având în vedere 

că la data depunerii dosarului, contractul dintre operatorul de transport şi firma Delphi de 
la Moldova Nouă, era până în 30.09.2014. Ulterior, printr-un act adiţional, s-a modificat 
până în 2017 şi propun ca termenul de valabilitate să fie 3 ani de la data eliberării licenţei.  

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: „Observaţiuni?” Apropo, de P.P. Carp. Nu 
sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Se adoptă hotărârea şi se înregistrează 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo 
Traian, domnul consilier Guţu Mihai şi domnul consilier Bona Mihai).

*
Se trece la discutarea punctului 12 al ordinii de zi şi anume:
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: „Proiect de hotărâre de modificare a 

Hotărârii Consiliului Judeţean nr.49/28.02.2011 privind reorganizarea Comisiei de 
Evaluare a Persoanelor Adulte cu Handicap Caraş-Severin şi aprobarea Regulamentului 
de Organizare şi Funcţionare, cu modificările ulterioare”, este cu vot secret.

Avem 3 proiecte de hotărâre care nu sunt cu vot secret. Vă propun ca acest proiect 
de hotărâre nr.16 şi proiectul de hotărâre nr.2 pe ordinea suplimentară, să fie votate la 
sfârşit, pentru că necesită vot secret.  



*
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Proiectul de hotărâre privind aprobarea 

finanţării şi sustenabilităţii proiectului „Centrul de educaţie şi îngrijire Sfântul Vasile 
cel Mare….”, finanţat în cadrul unui alt program decât scrie în titlu, pe care îl va recita 
Darian, „…prin fonduri externe nerambursabile aferente Mecanismului Financiar Spaţiul 
Economic European 2009-2014”. Spune, Darian! Din ce sursă?

Domnul invitat Darian Ciobanu: Dintr-o eroare, când am fundamentat proiectul, 
ne-am axat pe POS-DRU şi practic, programul nu este pe POS-DRU, este pe mecanismul 
financiar norvegian. Mai exact, Programul este „Promovarea egalităţii de gen şi a 
echilibrului între viaţa profesională şi viaţa privată” prin fonduri externe nerambursabile 
aferente Mecanismului Financiar Spaţiul Economic European 2009-2014. Aplicăm în 
cadrul proiectului, pentru o valoare de…

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: 300 de mii de euro.
Domnul invitat Darian Ciobanu: 334 de mii, mai exact, de euro, din care 

contribuţia Consiliului Judeţean, în calitate de solicitant este de 34 de mii de euro, 
reprezentând 10,18%. Acesta este pragul minimal. Pragul maximal, fondul norvegian 
permite să te duci până la 100%, dar nu e cazul.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da. Dacă sunt observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 

Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 

sunt. Se adoptă în unanimitate.
*

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: „Proiect de hotărâre privind mandatarea 
expresă a domnului Darian Ciobanu reprezentantul Consiliului Judeţean Caraş-Severin 
în Adunarea Generală a Asociaţilor Clubului Sportiv Caraş-Severin în vederea asigurării 
îndeplinirii procedurilor legale privind dizolvarea şi/sau lichidarea asociaţiei.”Dacă sunt 
observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).



Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Se adoptă hotărârea şi se înregistrează 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo 
Traian, domnul consilier Guţu Mihai şi domnul consilier Bona Mihai).

*
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: „Proiect de hotărâre privind participarea 

Judeţului Caraş-Severin la „Programul de stimulare a înnoirii Parcului auto naţional” 
pentru anul 2014.” Dacă sunt observaţii? Nu sunt. 

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.8 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).



Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Se adoptă hotărârea şi se înregistrează 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo 
Traian, domnul consilier Guţu Mihai şi domnul consilier Bona Mihai).

*
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Şi în fine, până la votul secret, mai 

avem „Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean nr.120/2013 
privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale Direcţiei de Administrare a 
Domeniului Public şi Privat a Judeţului Caraş-Severin, cu modificările şi completările 
ulterioare.” Aici ai 7 posturi care se upgradează? Da. Observaţii Nu sunt. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se 
aprobă cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu 
Mihai şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se 
aprobă cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu 
Mihai şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai 
şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot art.VI al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se 
aprobă cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu 
Mihai şi domnul consilier Bona Mihai).

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Se adoptă hotărârea şi se înregistrează 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo 
Traian, domnul consilier Guţu Mihai şi domnul consilier Bona Mihai).

*
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Avem două hotărâri care necesită vot 

secret, „Proiect de hotărâre privind aprobarea Contractului de Asociere în Participaţie 
intervenit între Judeţul Caraş-Severin, prin Consiliul Judeţean Caraş-Severin cu SC 
Nordica Turism SRL, având ca obiect dezvoltarea activităţii de turism în zona Muntele 
Mic”, unde vi-l propunem pe domnul consilier judeţean Armaş, din partea Consiliului 
Judeţean, să facă parte din acest consiliu de administraţie. Respectiv, „Proiect de hotărâre 
de modificare a Hotărârii Consiliului Judeţean nr.49/28.02.2011 privind reorganizarea 
Comisiei de Evaluare a Persoanelor Adulte cu Handicap Caraş-Severin şi aprobarea 
Regulamentului de Organizare şi Funcţionare, cu modificările ulterioare” şi aici înlocuim 
doar psihologul, din această comisie. Pe doamna Maria Neagul, o înlocuim cu doamna 
Alexandra Georgiana Nagy. 



Domnul consilier Spânu Ion: Domnule preşedinte, numai un moment. Am o 
neclaritate aici. Nu votăm şi proiectul de hotărâre?

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ba da! Dar votăm, după ce votăm secret.
Domnul consilier Spânu Ion: După ce votăm secret?
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Aşa e de regulă. Nu ţii minte?
Domnul consilier Spânu Ion: Ba eu ţin foarte bine minte! Mi se pare că procedura 

nu e…
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Eu v-am făcut propunerile! Aveţi alte 

propuneri?
Domnul consilier Spânu Ion: Eu am făcut propunerea să o scoatem de pe ordinea 

de zi, pentru că n-am avut timp să o studiem. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Care din ele?
Domnul consilier Spânu Ion: Asta, cu SC Nordica.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da. Şi consiliul a votat, că e pe ordinea de 

zi!
Domnul consilier Spânu Ion: Şi nu trebuie votată acum?
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ba da! Amândouă vi le propun. 
Domnul consilier Spânu Ion: A, la pachet!
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Am făcut propunerile ca să se facă 

buletinele de vot. Aşa e de fiecare dată. Îmi pare rău că ţi-a scăpat chestia asta.
Domnul consilier Spânu Ion: Mulţumesc.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu-i nimic. Bun. Aveţi alte propuneri, 

afară de doamna Nagy şi de domnul Armaş? Înţeleg, că nu. Faceţi buletinele de vot!
Domnul consilier Roşeţi Gheorghe: Domnul preşedinte, cred că, colegul meu a 

vrut să se refere la altceva, la conţinutul acesteia. Eu o să mă raliez poziţiei grupului. Dar 
vreau să supun atenţiei departamentului juridic, să se uite bine la acest contract. Acest 
contract creează obligaţii care izvorăsc din lege şi nu din convenţia părţilor. Am să vă 
dau câteva exemple. „Să elibereze toate autorizaţiile necesare lui SC Nordica.” Astea sunt 
prevăzute în obligaţiile legii. Nu trebuie să le punem în contract, că atunci creăm o altă 
problemă aici. Doi: „Să nu intervină în activitate să-i blocheze.” Nu avem dreptul prin 
lege, să intervenim. A treia: „Să procedeze la rezolvarea la termen.” E act normativ care 
reglementează să rezolve în termen. Cred că trebuie să se uite un pic pe contract. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Darian!
Domnul consilier Roşeţi Gheorghe: Şi mai am una şi la Nordica, ca să fie foarte 

clar. Zice să exploateze terenul în mod legal, dar aici am impresia că nu noi suntem 
titularul de contract. Cred, că nu scrie în contractul acesta. Acesta cred că este un contract 
încheiat cu autorităţile locale, pe teren, că nu rezultă de niciunde. Eu aş vrea să se uite pe 
contract şi să facă, să reziste contractul.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bun. Supun la vot ca această hotărâre să 
suporte, pentru că ele sunt nişte modificări neesenţiale până la urmă, din punct de vedere 
al conţinutului, dar supun la vot Consiliului Judeţean, ca departamentul juridic să fie 
agrementat să facă aceste corecturi, în spiritul a ceea ce a spus domnul director Roşeţi. 



Cine este „pentru”? Abţineri? Se aprobă cu 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu 
Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai şi domnul consilier Bona Mihai). 
Împotriviri? Niciuna. Bun. Studiaţi acest subiect şi dacă el excede până la urmă hotărârii, 
e adevărat că trebuie regândit. 

Domnul invitat Darian Ciobanu: Dacă îmi permiteţi, numai în privinţa temeiului 
de drept, e adevărat că ne-am grăbit, dar iniţiativa ne-a venit extrem de târziu, ne-a venit 
luni. A existat o cesiune în privinţa titularului, a iniţiatorului. Dunca Imobiliare s-a 
înlocuit cu Nordica.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bun. Darian, înţeleg că domnul Roşeţi nu 
reclamă ilegalitatea ei, ci un exces de…

Domnul consilier Roşeţi Gheorghe: Reglementare. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: De reglementări, de terminologie, până la 

urmă. 
Domnul invitat Darian Ciobanu: Da. Am fost redundanţi, domnule preşedinte. 

Scoatem!
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Ce frumos! Bun. Buletinele de vot cu cele 

două propuneri. Şi domnul Ştefănescu, între timp!
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Mulţumesc frumos, domnule 

preşedinte. În primul rând, vreau să vă mulţumesc pentru gestul deosebit de a mă onora cu 
felicitările dumneavoastră, în faţa colegilor. Reprezintă pentru mine, o obligaţie în plus, 
de a reprezenta social-democraţia, aşa cum se cuvine. Doi, reprezintă pentru mine o 
obligaţie în plus de a respecta această instituţie care se numeşte Consiliul Judeţean. 
Reprezintă pentru mine, o obligaţie de a-mi respecta concitadinii judeţului Caraş-Severin 
şi reprezintă pentru mine, o obligaţie de a mă respecta pe mine. La ultima afirmaţie, aş 
vrea să-mi aduc următoarele adagio. Sincer fiind, ca de obicei, am ascultat cu atenţie 
pledoaria dumneavoastră, cu privire la transferarea de la Ministerul Dezvoltării şi 
Administraţiei Publice Locale, a unui fond sau a unor fonduri către anumite UAT-uri, 
unităţi administrativ-teritoriale din judeţul Caraş-Severin. Colegii noştri trebuie să ştie, că 
dumneavoastră de altfel nici n-aţi pronunţat şi bine aţi făcut, părerea mea, că este un lucru 
ilegal. Este un lucru absolut legal. Ştiţi că ordonanţa nr.28, hotărârea nr.577 şi respectiv 
46, au fost preluate în ordonanţa nr.30, care are o prevedere şi o explicaţie. Spune acolo, 
că aceste fonduri pot fi date la UAT-uri, pentru accelerarea implementării fondurilor 
respective. Obiectivul nostru, al judeţului Caraş-Severin, al dumneavoastră personal, este 
ca judeţul nostru să arate din ce în ce mai bine. Să se facă drumuri, să se facă şcoli, să se 
facă grădiniţe, dacă e posibil şi locuri de muncă. Găsesc că această atitudine, a da bani la 
nişte unităţi administrativ-teritoriale şi a nu consulta neapărat Consiliul Judeţean, ceea ce 
găsesc că era nevoie, un punct de vedere, cel puţin, al Consiliului Judeţean, totuşi 
reprezintă nişte rezolvări a situaţiilor din UAT-urile respective, care într-un fel sau altul, 
ne mulţumesc şi pe noi. De aceea, cred că ar fi bine să dea domnul ministru la fiecare 
primărie, ar fi bine să dea şi la Consiliul Judeţean. Eu îi pronunţ numele, nu mă feresc, e 
vorba de domnul Liviu Dragnea. Îi pronunţ numele şi doamnei Gabriela Udrea. Deci eu le 
pronunţ numele. Nu-mi fac din asta un…, eventual încă un dosar pe la ANI, că m-am 



obişnuit! Concluzionând, critica dumneavoastră este îndreptăţită, dar obiectivul final, 
îmbunătăţirea condiţiilor din judeţul Caraş-Severin, cred că diminuează puţin sau 
ameliorează puţin, critica programului de „la gotta” al dumneavoastră. Vă mulţumesc 
frumos..

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu e critica până la urmă de „la 
gotta”, e „Critica raţiunii pure”, care a fost scrisă de Kant şi nu de Engels.  Da. E o 
atitudine pro-domo. Nu o contest şi până la urmă, cred că trebuia cineva de la voi să 
spună acest lucru. Aşa a procedat şi un guvern, pe care eu l-am susţinut la un moment dat. 
Am procedat greşit, pentru că ştii foarte bine că legea finanţelor publice, la limită e 
respectată în condiţiile în care dai către o destinaţie, bani. Cum foarte bine, prin hotărâre 
de guvern, puteau să dea Consiliului Judeţean, banii aceştia, spunând pentru drumul acela 
sau pentru drumul acela şi acelaşi lucru era, pentru că, Consiliul Judeţean nu avea ce să 
facă, decât să respecte hotărârea de guvern. Bine. De ce am prezentat lucrurile ca atare? 
Pentru că avem experienţa, mă rog, cu celălalt exerciţiu bugetar, în care primarilor li s-au 
promis bani. Drumurile acestea au fost luate de la Consiliul Judeţean, noi nu am putut 
interveni pe ele conform legii, pentru că atunci când ele trec în administrarea Guvernului 
sau mă rog, a unei primării, noi nu putem interveni şi din acest punct de vedere, am 
prezentat lucrurile ca atare. În momentul în care apare hotărârea de guvern, noi cedăm 
aceste drumuri sau mă rog, le dăm în administrarea primăriilor respective. Până atunci 
însă, la Herculane, pentru că nu avem nici un fel de garanţie, vom interveni şi vom repara 
acest drum, pentru că urmează acest moment deosebit pentru staţiune. Sunt câteva mii de 
oameni care vor veni acolo. Am vorbit şi cu Drumurile Naţionale, pentru că şi ei au o 
porţiune de reabilitat. Practic, 4 zile, Băile Herculane va fi o capitală europeană pentru 
acest sport. Nu întâmplător, Consiliul Judeţean a fost cooptat de către cele două asociaţii, 
Petzl şi cea din Herculane, să fie partener la această manifestare. Acum, vis-a-vis de 
vârstă, da? Şi după aceea vis-a-vis de locurile de muncă! Avem buletinele pregătite? Da. 
Malraux spunea că: „Dacă la 20 de ani nu eşti comunist, n-ai inimă şi dacă la 40 de ani 
mai eşti, e altceva!” „N-ai minte!” Citez din André Malraux. Pot să vă spun însă, vis-a-vis 
de locurile de muncă, un lucru pozitiv, săptămâna viitoare se semnează finanţarea celei 
mai mari fabrici de celuloza şi hârtie din România, care va fi amplasată pe teritoriul 
Consiliului Judeţean, va fi amplasată la Caransebeş, Unitatea Militară…

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: 01172.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Care se numeşte cum spune domnul 

Ştefănescu. E primul moment în care are dreptate astăzi. 
Domnul consilier Roşeţi Gheorghe: Nu are. Că sunt 3 unităţi!
Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: La vedere!
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da, dar va fi amplasată pe teritoriul 

unităţii pe care a amintit-o domnul Ştefănescu. Este o investiţie mare, o investiţie care 
va da de lucru la probabil 500-600 de oameni, dar pe orizontală, aşa cum spune Ionesie, 
va folosi toată căzătura, toate rămăşiţele din exploatarea forestieră, a fondului forestier 
şi evident praful de marmură. Domnule doctor, sunt de acord să vă abţineţi şi la această 
acţiune pe care o derulăm. Bine. Conform tradiţiei, domnul Ghiorghioni, va conduce 



fulminantul vot în legătură cu cele două propuneri. 
Se trece la vot în ordinea strigării. 

*
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: „Proiectul de hotărâre privind aprobarea 

Contractului de Asociere în Participaţie intervenit între Judeţul Caraş-Severin, prin 
Consiliul Judeţean Caraş-Severin cu SC Nordica Turism”, având ca obiect dezvoltarea 
activităţii de turism, zona Muntele Mic. Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? 

Domnul consilier Spânu Ion: Numai un comentariu, domnule preşedinte. Vreau 
să se consemneze în procesul-verbal, că grupul nostru de consilieri va vota împotrivă, din 
considerentele pe care le-am prezentat la începutul şedinţei. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Supun la vot art. 1 al hotărârii. Cine 
este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Număraţi câte abţineri şi împotriviri sunt!

Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Sunt 3 abţineri şi 5 împotriviri.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: 5 împotriviri şi 3 abţineri. Da? Bun. Deci 

abţineri? 3. Împotriviri? 5.
Domnul consilier Spânu Ion: Domnul Ţundrea votează împotrivă. 
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Sunteţi 5. 
Domnul vicepreşedinte Iova Ilie: Sunteţi 5, mai număraţi odată. Domnul 

Ştefănescu nu este în sală, domnul Spânu. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Penibil! Supun la vot art. 2 al hotărârii. 

Cine este „pentru”? Abţineri? 
Domnul consilier Spânu Ion: Suntem 6, domnule, aici. 5 plus 1!
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bine. În spaniolă, „no hay mal”! Supun la 

vot art.1. Cine este „pentru”? Abţineri? 
Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu:  Sunt 3 abţineri (domnul consilier 

Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai şi domnul consilier Bona 
Mihai).

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Împotriviri? 
Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: 6.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: „Sechs”, „în franceză”. Supun la vot art.2. 

Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? 
Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: A venit şi domnul Ştefănescu.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Domnilor, nu pot fi acuzat de lipsă de 

toleranţă!
Supun la vot art.1. al hotărârii. Cine este „pentru”? Se înregistrează 19 

voturi „pentru” (domnul preşedinte Sorin Frunzăverde, domnul vicepreşedinte 
Ghiorghioni Ionesie, domnul vicepreşedinte Iova Ilie, domnul consilier Amariei Ion, 
domnul consilier Armaş-Cioflec Matei-Olimpiu-Vinicius, domnul consilier Başag 
Viorel, domnul consilier Berbentia Dănilă, doamna consilier Bittermann Olga Persida, 
domnul consilier Bocşan Florentin, domnul consilier Brebu Iosif Dănilă, domnul consilier 
Ciobanu Mircea Paul, doamna consilier Ciurel Lenuţa, domnul consilier Cojocariu Ioan, 
domnul consilier Madina Constantin Sorin, domnul consilier Marinescu Aurel, domnul 



consilier Miclea Aurel, domnul consilier Novăcescu Toni, domnul consilier Smultea 
Traian şi domnul consilier Surdu Daniel George). Abţineri? Se înregistrează 3 abţineri 
(domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai şi domnul 
consilier Bona Mihai). Împotriviri? 

Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: 6 şi cu 1, sunt 7 (domnul consilier 
Ştefănescu Nicolae, domnul consilier Spânu Ion, domnul consilier Grindeanu Nicolae, 
domnul consilier Gubandru Nicolae, domnul consilier Roşeţi Gheorghe, domnul consilier 
Nedelcea Constantin Flavius, domnul consilier Ţundrea Ioan). 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: „Sieben.” „Tot în spaniolă!”
Supun la vot art.2. Cine este „pentru”? Se înregistrează 19 voturi „pentru” (domnul 

preşedinte Sorin Frunzăverde, domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie, domnul 
vicepreşedinte Iova Ilie, domnul consilier Amariei Ion, domnul consilier Armaş-Cioflec 
Matei-Olimpiu-Vinicius, domnul consilier Başag Viorel, domnul consilier Berbentia 
Dănilă, doamna consilier Bittermann Olga Persida, domnul consilier Bocşan Florentin, 
domnul consilier Brebu Iosif Dănilă, domnul consilier Ciobanu Mircea Paul, doamna 
consilier Ciurel Lenuţa, domnul consilier Cojocariu Ioan, domnul consilier Madina 
Constantin Sorin, domnul consilier Marinescu Aurel, domnul consilier Miclea Aurel, 
domnul consilier Novăcescu Toni, domnul consilier Smultea Traian şi domnul consilier 
Surdu Daniel George). Abţineri? Se înregistrează 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu 
Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai şi domnul consilier Bona Mihai). 
Împotriviri? Se înregistrează 7 împotriviri (domnul consilier Ştefănescu Nicolae, domnul 
consilier Spânu Ion, domnul consilier Grindeanu Nicolae, domnul consilier Gubandru 
Nicolae, domnul consilier Roşeţi Gheorghe, domnul consilier Nedelcea Constantin 
Flavius, domnul consilier Ţundrea Ioan). 

Articolul 3 nu-l mai supun la vot, vă spun doar că domnul Armaş-Cioflec Matei-
Olimpiu-Vinicius a fost votat cu 20 de voturi „pentru” şi  9 voturi „împotrivă”. 

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Se înregistrează 19 
voturi „pentru” (domnul preşedinte Sorin Frunzăverde, domnul vicepreşedinte 
Ghiorghioni Ionesie, domnul vicepreşedinte Iova Ilie, domnul consilier Amariei Ion, 
domnul consilier Armaş-Cioflec Matei-Olimpiu-Vinicius, domnul consilier Başag 
Viorel, domnul consilier Berbentia Dănilă, doamna consilier Bittermann Olga Persida, 
domnul consilier Bocşan Florentin, domnul consilier Brebu Iosif Dănilă, domnul consilier 
Ciobanu Mircea Paul, doamna consilier Ciurel Lenuţa, domnul consilier Cojocariu Ioan, 
domnul consilier Madina Constantin Sorin, domnul consilier Marinescu Aurel, domnul 
consilier Miclea Aurel, domnul consilier Novăcescu Toni, domnul consilier Smultea 
Traian şi domnul consilier Surdu Daniel George). Abţineri? Se înregistrează 3 abţineri 
(domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai şi domnul 
consilier Bona Mihai). Împotriviri? Se înregistrează 7 voturi împotrivă (domnul consilier 
Ştefănescu Nicolae, domnul consilier Spânu Ion, domnul consilier Grindeanu Nicolae, 
domnul consilier Gubandru Nicolae, domnul consilier Roşeţi Gheorghe, domnul consilier 
Nedelcea Constantin Flavius, domnul consilier Ţundrea Ioan). 



Supun la vot art. 5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Se înregistrează 19 
voturi „pentru” (domnul preşedinte Sorin Frunzăverde, domnul vicepreşedinte 
Ghiorghioni Ionesie, domnul vicepreşedinte Iova Ilie, domnul consilier Amariei Ion, 
domnul consilier Armaş-Cioflec Matei-Olimpiu-Vinicius, domnul consilier Başag 
Viorel, domnul consilier Berbentia Dănilă, doamna consilier Bittermann Olga Persida, 
domnul consilier Bocşan Florentin, domnul consilier Brebu Iosif Dănilă, domnul consilier 
Ciobanu Mircea Paul, doamna consilier Ciurel Lenuţa, domnul consilier Cojocariu Ioan, 
domnul consilier Madina Constantin Sorin, domnul consilier Marinescu Aurel, domnul 
consilier Miclea Aurel, domnul consilier Novăcescu Toni, domnul consilier Smultea 
Traian şi domnul consilier Surdu Daniel George). Abţineri? Se înregistrează 3 abţineri 
(domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul consilier Guţu Mihai şi domnul 
consilier Bona Mihai). Împotriviri? Se înregistrează 7 voturi împotrivă (domnul consilier 
Ştefănescu Nicolae, domnul consilier Spânu Ion, domnul consilier Grindeanu Nicolae, 
domnul consilier Gubandru Nicolae, domnul consilier Roşeţi Gheorghe, domnul consilier 
Nedelcea Constantin Flavius, domnul consilier Ţundrea Ioan). 

Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Sunt 19 voturi „pentru”. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Supun la vot hotărârea în ansamblu. 

Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se înregistrează 19 voturi „pentru” (domnul 
preşedinte Sorin Frunzăverde, domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie, domnul 
vicepreşedinte Iova Ilie, domnul consilier Amariei Ion, domnul consilier Armaş-Cioflec 
Matei-Olimpiu-Vinicius, domnul consilier Başag Viorel, domnul consilier Berbentia 
Dănilă, doamna consilier Bittermann Olga Persida, domnul consilier Bocşan Florentin, 
domnul consilier Brebu Iosif Dănilă, domnul consilier Ciobanu Mircea Paul, doamna 
consilier Ciurel Lenuţa, domnul consilier Cojocariu Ioan, domnul consilier Madina 
Constantin Sorin, domnul consilier Marinescu Aurel, domnul consilier Miclea Aurel, 
domnul consilier Novăcescu Toni, domnul consilier Smultea Traian şi domnul consilier 
Surdu Daniel George), 3 abţineri (domnul consilier Dumitrescu Romeo Traian, domnul 
consilier Guţu Mihai şi domnul consilier Bona Mihai) şi 7 voturi împotrivă (domnul 
consilier Ştefănescu Nicolae, domnul consilier Spânu Ion, domnul consilier Grindeanu 
Nicolae, domnul consilier Gubandru Nicolae, domnul consilier Roşeţi Gheorghe, domnul 
consilier Nedelcea Constantin Flavius, domnul consilier Ţundrea Ioan). Votat! Sunteţi 
mulţumiţi?

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: USL-ul trăieşte!
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Mă bucur. Se pare că la 40 de ani, se 

întâmplă ce se întâmplă, nu numai datorită senectuţii! 
*

Se trece la punctul 16 al ordinii de zi:
16.Proiect de hotărâre de modificare a Hotărârii Consiliului Judeţean nr.49/

28.02.2011 privind reorganizarea Comisiei de Evaluare a Persoanelor Adulte cu Handicap 
Caraş-Severin şi aprobarea Regulamentului de Organizare şi Funcţionare, cu modificările 
ulterioare.  



Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Candidata noastră a fost doamna 
Alexandra Georgiana Nagy. 

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 
în unanimitate.

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Câte voturi are?
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Are 21 de voturi „pentru” şi 8 

voturi „împotrivă”. Voturile voastre, că vă ştim!
Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se aprobă 

în unanimitate. Are un nume frumos, că pe asta vă bazaţi.
Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se 

aprobă în unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Se 

adoptă în unanimitate. Vă mulţumesc, că aţi votat conform cu votul secret pe care l-aţi 
dat. 

*
Se trece la discutarea punctelor 17, 18, 19, 20, 21 şi 22 ale ordinii de zi şi anume:
17.Informare cu privire la activitatea desfăşurată de SC Ecologica  Oraviţa SRL, pe 

anul 2013.
18.Raport de activitate pentru anul 2013 al SC ECOLOGICA BĂILE 

HERCULANE SRL.
19.Raport anual privind activitatea SC EOLIANA CARAŞ SRL  pe anul 2013.
20.Informare privind participarea Directorului executiv al Direcţiei de Evidenţă a 

Persoanelor, în cadrul delegaţiei României la lucrările celui de-al 14-lea Congres al 
Asociaţiei Europene a Lucrătorilor de Stare Civilă, desfăşurat la Noordwijkerhout-
Olanda, în perioada 15-16 mai 2014.

21.Informare privind nivelul de asigurare a securităţii şi siguranţei civice a 
comunităţii în trimestrul I-2014.

22.Intrebări. Interpelări.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă aveţi alte observaţii? Îmi rezerv 

dreptul de a spune ceva în final. 
Domnul consilier Roşeţi Gheorghe: Domnule preşedinte, aş vrea să vă supun 

atenţiei dumneavoastră şi colegilor mei, o problemă, că s-a discutat, a luat cuvântul 
domnul Ştefănescu, cu drumurile acestea. Eu am văzut o emisiune pe B1 TV şi nu mi-
a plăcut, în care primarul de acolo ne-a acuzat că el a introdus la finanţare de 3 ori acest 
proiect şi noi, Consiliul Judeţean, l-am scos. Eu nu-mi amintesc de vreo hotărâre în 
sensul acesta şi cred că trebuie spus adevărul până la capăt. M-am uitat şi pe hotărâri să le 
găsesc. Noi nu am adoptat niciodată o astfel de hotărâre.  

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Consiliul Judeţean a făcut proiectul 
de reabilitare a acestui drum. El a venit la noi şi ne-a solicitat să-i dăm acest proiect ca să 
obţină el finanţarea de la un ministru al dezvoltării şi i-am dat proiectul. S-a dus acolo, s-a 



bătut cu pumnii în piept, a făcut o licitaţie total nelegală, în sensul că nu exista nici un act 
normativ, nu exista nici o hotărâre de Guvern, prin care el să preia acel drum, deşi i-am 
pus la dispoziţie documentaţia. Mă rog şi licitaţia respectivă este în acest moment 
contestată. Nu intrăm în detalii. Dar, în momentul în care asociaţia a intervenit să fim 
coparticipanţi la această manifestare, care repet, e una foarte importantă, sigur, împreună 
cu primăria, că nu ne debarasăm de primărie, pentru că suntem aleşi şi noi şi ei, vom 
finanţa o parte din această acţiune. Repet, promovează, eu cred în mod real, Băile 
Herculane, care vreau să spun că în acest moment are spaţii de cazare, cum n-a avut 
niciodată. Să ştiţi! Adică sunt două hoteluri, nu vreau să spun acum, că o să mă luaţi că 
fac propagandă, nici măcar nu-i cunosc pe proprietari, „Diana” şi „Afrodita”, care sunt 
hoteluri de 4 stele. Cum, Herculane n-a prea avut, nici în perioada de glorie! Sunt foarte 
multe hoteluri şi pensiuni, sunt aproape 2 mii de locuri de cazare în pensiune şi hoteluri 
mici, care sunt foarte bune. Arată foarte bine, să ştiţi. În fine, e foarte bine că e aşa. Vom 
repara acest drum. E o porţiune de la gară şi până acolo unde se bifurcă spre centura care 
este a Drumului Naţional. Am chemat şi mâine vine directorul de la Drumurile Naţionale, 
se întâlneşte cu Silviu Hurduzeu, vine şi Mirel şi după aceea se întâlnesc şi cu mine, 
tocmai ca prioritate să fie porţiunea de drum naţional de pe centură. Ei vor circula şi pe 
drumul acela de centură. Practic vor organiza această căţărare sau aceste căţărări, în toate 
Cheile Cernei sau mă rog, pe o mare porţiune. Sigur, nu contează ce a spus domnul 
respectiv pe B1. Ne vedem de treabă, reparăm acest drum şi dacă, Guvernul României 
scoate o hotărâre de Guvern pentru anumite drumuri, sigur, nu cred că este corect, dar nici 
nu vreau să-l acuz pe Dragnea, pentru că până la urmă, ştim cine a început acest sistem 
de, hai să zicem, discriminare în epocă. În fine, dacă banii aceştia vin, noi cedăm 
primăriilor respective administrarea acestor drumuri. Dar nu mai vrem să fim puşi în 
situaţia în care 2 ani şi jumătate n-am putut interveni pe drumurile acestea şi bani n-au 
venit. Suntem în această situaţie! Până atunci, însă, acest drum de la Herculane, îl 
reparăm. Acesta era răspunsul. Dar, repet, toată disponibilitatea noastră de a colabora. 
Domnul colonel ştie, acest tip de alocare, direct pe primării, este undeva la limita legii 
finanţelor publice locale, dar şi-au făcut-o mai toate guvernele României, de prin 2000, 
toamna.

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Eu nu mai intervin, că ar trebui să mă repet.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Chiar te rog. Bun. Alte intervenţii? 

Dacă nu sunt alte intervenţii, eu vreau să anunţ concediul meu de odihnă în perioada 
24.06-03.07.2014 şi să fac o declaraţie. Zilele acestea domnul secretar Ion Imbrescu se 
pensionează. Am făcut această declaraţie, am făcut afirmaţiile pe care le voi face şi aici, la 
Băile Herculane, unde am avut acea întâlnire cu reprezentanţii instituţiilor administrative 
din Caraş-Severin, în principal cu primarii, contabilii, secretarii primăriilor, asistenţii 
sociali, mai nou. Domnul Imbrescu a activat în administraţia Caraş-Severinului, 42 de ani, 
iar din 1992 este secretarul general al Consiliului Judeţean, secretarul judeţului. Evident 
că domnia sa, va continua să lucreze cu noi, la Consiliul Judeţean şi eu mă bucur că pot să 
fac această afirmaţie şi pot să-i ofer această oportunitate, pentru că este profesor 
universitar în drept administrativ. Este unul din cadrele didactice apreciate în cadrul 



Universităţii „Eftimie Murgu”, dar şi pentru noi este o bucurie să continue să lucreze la 
Consiliul Judeţean, evident în condiţiile în care legea permite. Şi e nevoie de domnia sa! 
Trebuie să spun ceva care este mai important decât evidenţa momentului pensionării. 
Aparent îi retrage, pentru că repet, Ion va continua să lucreze în Consiliul Judeţean. Nu 
mi-e teamă să afirm acest lucru, pentru că sunt şi motivat şi cred că am şi expertiza 
necesară. Cred că domnul Ion Imbrescu a fost cel mai bun secretar pe care l-a avut un 
Consiliul Judeţean, în România, după 1991. Să ştiţi că, atât timp cât am fost preşedintele 
Consiliului Judeţean, nu am luat nici o decizie fără să-l consult. Nici una din deciziile 
noastre nu au fost infirmate, de nici o altă autoritate care era în măsură să o facă. Spun 
acest lucru, pentru că se cuvine ca pe oamenii pe care îi preţuim, să-i şi afirmăm în acest 
spirit. Iar Consiliul Judeţean, noi toţi, suntem plenul în care se poate face acest lucru la 
nivelul judeţului Caraş-Severin, de care răspunde. Ion Imbrescu, în opinia mea, a fost cel 
mai bun secretar pe care un consiliu judeţean din România, l-a avut, de atunci de când au 
fost ele înfiinţate, în '92 şi până acum. (Aplauze).

Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Mulţumesc, domnule preşedinte, 
pentru această oportunitate. Mi-aţi făcut o mare bucurie şi vreau să spun consilierilor 
judeţeni, reprezentanţilor aparatului de specialitate, ai instituţiilor subordonate care sunt 
în sală, foarte pe scurt, sunt mândru că am lucrat în această administraţie judeţeană. 
Totdeauna, datorită înţelegerii, în primul rând a domnului preşedinte şi apoi a întregului 
aparat, consilieri judeţeni, noi am putut să realizăm administraţie model. Domnul 
preşedinte are nişte surse clare despre activitatea noastră şi eu la fel. Vă spun o singură 
chestiune, din cele multe, că atunci când eram în ţară la instruiri, la alte întâlniri, nu le 
mai zicem instruiri, că nu e corect, colegii spuneau: „Voi să scoateţi Monitorul Judeţului 
Caraş-Severin, mai des, pentru că noi de acolo ne inspirăm. Voi sunteţi o garanţie a 
actelor  care se iau cu multă, multă legalitate. Sigur că acest lucru nu mi s-a datorat 
doar mie. Toată lumea a pus umărul, direcţiile de specialitate, consilierii care au înţeles 
întotdeauna şi în final, domnul preşedinte care a dat girul numai şi numai pentru legalitate. 
Deci o să păstrez o amintire de excepţie, faţă de administraţia judeţului nostru. Sigur că 
vremea a venit, vedem cum continuăm. Aş vrea şi eu la rându-mi, să vă urez să ajungeţi 
cu toţii la pensie, atunci când este sorocit pentru fiecare, cu multe împliniri profesionale, 
dar mai ales familiale. Să aveţi o viaţă lungă, să puteţi să vă bucuraţi alături de nepoţi şi 
de cei dragi..

Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: Şi de nepoate!
Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Şi de nepoate! Să fiţi mândri despre 

ce s-a întâmplat în administraţia judeţului Caraş-Severin. Eu vă doresc din inimă acest 
lucru. Aş vrea să vă rog ca în întâlnirile pe care le aveţi, mai ales colegii din aparat, 
să transmiteţi aceleaşi sentimente, aceleaşi gânduri alese, faţă de toţi care au lucrat în 
administraţia judeţului şi să auzim numai de bine. Doamne ajută! (Aplauze)

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Amintirile domnului Imbrescu, reîncep 
tot aici, în clădirea asta. Nici o problemă! Doamnelor consilieri, domnilor consilieri, vă 



mulţumesc. Vom încerca să ţinem cont de vacanţa normală, să avem o şedinţă undeva 
la începutul lunii iulie şi una la sfârşitul lunii august, ca să puteţi beneficia de această 
perioadă.

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa de încheie. 
 

          P R E Ş E D I N T E,                                       SECRETARUL JUDEŢULUI,

           Sorin Frunzăverde                                                              Ion Imbrescu

FP/FP/ 1 ex.


